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Z á p i s n i c a  č. 1 
z rokovania Mestského zastupiteľstva vo Svätom Jure konaného dňa 01.02.2023 

 
 
Prítomní: Podľa prezenčnej listiny  
                                   
Program rokovania:  

1. Schválenie programu rokovania  
2. Pracovné komisie 
3. Interpelácie 
4. Hlavný kontrolór mesta 
5. Všeobecne záväzné nariadenia  
6. Zmena rozpočtu mesta Svätý Jur 
7. Zámer nakladania s majetkom mesta Svätý Jur 
8. Rôzne 

            
K bodu 1. – Schválenie programu rokovania 
 
V súlade s ust. § 13 ods. 4 písm. a/ Zák. SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov rokovanie Mestského zastupiteľstva vedie primátor mesta Ing. Šimon 
Gabura, ktorý privítal poslancova otvoril rokovanie o 17,10 hod. a predložil program 
rokovania na schválenie.  
 
Ďalej uviedol, že z rokovania sa ospravedlnili pán poslanec MUDr. Štefan Horváth. 
 
Schválenie predloženého programu rokovania: 10:0:0  
 
K bodu 2. – Pracovné komisie 
 
Určenie overovateľov:  p. Marián Fraňo 
    Ing. Mariana Dvorščíková  10:0:0 
     
Zapisovateľka:  p. Michaela Studená   
 
Návrhová komisia:  Ing. Peter Dočolomanský, PhD. 

Mgr. Michal Zeliska   10:0:0   
 

 
K bodu 3. – Interpelácie 
 
P. primátor uviedol, že v tomto bode môže vystúpiť občan, hosť alebo poslanec, na 
vystúpenie má, v zmysle rokovacieho poriadku 5 minút, po uplynutí času môže požiadať 
mestské zastupiteľstvo o udelenie ďalších 5 minút. 
 
P. Dušan Pechar: prišiel v mene občanov mesta Svätý Jur, ktorí sa dožadujú nápravy v smere 
zastavanosti určitých území vo Svätom Jure. Keď som bol v r. 2010 kandidát na primátora 
Svätého Jura bolo v mojom volebnom programe, že dáme do poriadku tieto neduhy, ktoré tu 
rástli roky rokúce, možno 50 rokov sa tu stavali stavby, niektoré s povolením, niektoré bez 
volenia, niektoré s možnosťou dovybavovania, nebudem konkrétne menovať. Chcem 
podotknúť, že v lokalitách Prostredné alebo Široké, vlastním na tomto území pozemok už 30-
40 rokov. Pred 25 rokmi môj syn postavil na tomto území len základy 4x6 m, je tam lesík, 
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územie presne stvorené na chatku, kde sa človek môže skryť pred dažďom, je tam studňa, plot, 
všetko legálne povolené, elektrika. No nakoľko došlo k prededeniu týchto pozemkov z 33 árov 
mi zostalo 13 árov a na tomto pozemku nie je možné postaviť ani malú chatku, stavbu pevne 
spojenú so zemou. Mám na meste asi 5 žiadostí za tie roky, vyzerá to, že v neprospech môj. 
Rád by som podal opätovnú žiadosť, či by nebolo možné to nejakým spôsobom doriešiť. Som 
rovno na rohu tohto územia, s parcelou 13 árov, stačila by mi malá drevená, hoci kúpená, 
chatka, aby som mal možnosť skryť sa pred dažďom. Toto bola moja prvá interpelácia, aby sa 
začalo baviť s ľuďmi konečne osobne, s každým osobitne a zvlášť. Druhú interpeláciu by som 
chcel obrátiť smerom k prevádzkovaniu mojej ubytovne vo Svätom Jure, kde býva šesť 
chudákov zo Svätého Jura, ktorí nemajú kde bývať, ktorí sú bez peňazí. Je to ubytovňa za 200 
Eur a pritom, i keď tu majú zapustené hlboké korene v Jure, musím za nich odvádzať 1 Eur 
denne ako daň za ubytovanie pre turistov. Niekedy primátor mal možnosť odpustiť určitú časť 
daní.  
 
P. primátor poďakoval a uviedol, že pán Pechar dostane odpoveď písomne alebo osobne.  
 
P. Miriam Pecharová:  občianka Pezinka, na základe požiadavky viacerých občanov mesta 
Svätý Jur prišla sa vyjadriť  už ku schváleným územným plánom mesta Svätý Jur, k ich 
zmenám a doplnkom o funkčnom využívaní územia a priestoru. Zastupujem veľa občanov, 
ktorí majú výhrady, nie vo všetkých oblastiach, územného plánu, ale najmä k jeho schváleniu, 
čo sa týka lokalít Konečné, Prostredné, Kukly, kde nie sú občania spokojní s tým, ako bol 
schválený územný plán ešte v roku 2014 a na základe toho sa pristupovalo viackrát k 
otvoreniu podľa stavebného zákona územného plánu, čo zákon dovoľuje, možno aj trikrát za 
rok. Posledné schvaľovanie bolo v novembri 2022, o čom sme nevedeli. Idem teraz obhajovať 
tie tri územia. Keď dňa 11.02.2013 postavil môj syn bez stavebného povolenia chatu v lokalite 
Konečné s tým, že si ju dá dodatočne schváliť, zákon to umožňoval. Požiadali sme mesto 
Svätý Jur, kedy primátorom bol Ing. Alexander Achberger, o vykonanie zmien a doplnkov 
územného plánu v lokalite Konečné. V tom čase to bola rekreačná oblasť, mohlo sa postaviť 
25m2, on tu stavbu postavil väčšiu. Tak sme chceli ísť v súlade so zákonom a požiadali sme v 
r. 2013 o vykonanie zmien a doplnkov územného plánu mesta Svätý Jur s podpisom viacerých 
občanov mesta Svätý Jur s tým, že by sa tieto zmeny a doplnky územného plánu prehodnotili a 
začalo sa s výstavbou s väčšou rozlohou ako 25m2, pretože v tom čase to bola rekreačná 
oblasť. Na základe odporúčania Ing. Polakovičovej zo stavebného úradu sme žiadosť  zmenili 
na rekreačnú chatu a podali sme žiadosť o dodatočné schválenie, vydanie stavebného 
povolenia.  Toto konanie prebiehalo 10 rokov. Vrátim sa k tomu územnému plánu. November 
2022, schváli sa územný plán zmeny a doplnky o využití niektorých častí území v meste Svätý 
Jur a to tak, že sa vyňali z pôdneho fondu vinohrady. Kvalitná úrodná pôda sa zrušila, stavajú 
sa tam domy, ale v tejto lokalite, kde sa nachádzame my, sa nemôžu. Žiadali sme, aby sa táto 
naša chata mohla zlegalizovať, požiadali sme mesto Svätý Jur o individuálny územný plán s 
tým, že všetko , čo k tomu treba si zabezpečíme. Vzali sme si vzor od p. Kučeru, tenistu, ktorý 
je teraz poslancom za OĽANO, on mohol mať individuálny územný plán, ale my nie. Sme 
rovnakí občania Slovenskej republiky ako on a dospeli sme preto k záveru, že boli porušené 
naše ľudské práva a slobody podľa Ústavy SR. Ten zákon na druhej strane hovorí aj o tom, čo 
sa týka Mestského zastupiteľstva, pána primátora Ing. Gaburu, že majú obhajovať záujmy 
všetkých občanov Svätého Jura, čiže táto pôda v spomenutých lokalitách, jedná sa o neúrodnú 
pôdu. Dali sme si vypracovať Výskumným ústavom pôdoznalectva charakteristiku pôdy, na 
ktorej je postavená ta rekreačná chata. Národné pôdohospodárske a potravinárske centrum 
nám k tejto pôde dalo vyjadrenie, že pôda je neúrodná, deviata bonita, nič sa tam neurodí, ale 
nový územný plán hovorí o tom, ak sa nemýlim, že je tam teraz možné postaviť záhradkárske 
búdy, ale len v tom prípade, ak pôda je úrodná. Keďže je pôda  neúrodná, ani tá búda sa tam 
nedá postaviť. A nakoľko má prísť k odstráneniu stavby, čiže ľudské práva sú totálne 
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porušené, pretože nič sa tam neurodí, ale chata sa ide odstrániť, čiže využívanie priestoru 
tohto územia porušuje, podľa môjho názoru, územným plánom ľudské práva a slobody 
viacerých občanov. Na základe tohto sa už ľudia búria a preto by sme chceli poprosiť o 
otvorenie nového územného plánu na základe toho, že v priebehu týždňa začína petícia v 
meste Svätý Jur občanov z týchto lokalít. Verejný záujem, na ktorý sa veľmi rád odvoláva 
stavebný úrad vo Svätom Jure, verejný záujem podľa mňa porušili tí, ktorí schvaľovali 
územný plán, pretože tu mám petíciu, ale vzhľadom na krátkosť času ju nebudem čítať, podľa 
ktorej občania chcú otvoriť územný plán v týchto lokalitách Konečné, Prostredné, Kukly. 
Máme tam už asi 50 podpisov, text petície je zostavený podľa zákona a chcem Vás poprosiť, 
ako zástupcov mesta, Ing. Gaburu Vás ako primátora, priniesla som podpisový hárok, ktorý 
poslanci a pán primátor majú záujem podpísať petíciu, aby sa otvoril nový územný plán. 
Viem, že tejto petícii v zmysle zákona nemusíte vyhovieť, ale bolo by vhodné počúvať hlas 
ľudu občanov Svätého Jura. V prípade, ak mi dovolíte a odsúhlasíte čas, prečítam Vám ju, ak 
nie, dám vám ju kolovať. Ste tu zástupcovia ľudí a budem šťastná, ak to teraz podpíšete 
a budete ako vzor a zaujmete k tomu stanovisko s pánom primátorom, aby sa týmto ľuďom 
vyšlo v ústrety. Poprosím všetkých, ktorí tu sedia, či môžem dať kolovať túto petíciu, alebo 
Vám ju nechám na zváženie, či tento hárok podpíšete.  
 
P. primátor poďakoval a navrhol p. Pecharovej, aby nechala petíciu na rokovaní pre následné 
skopírovanie pre poslancov. Ďalej uviedol, čo sa týka lokality, ktorú p. Pecharová spomínala, 
je aktuálne definovaná ako záhradkársko-rekreačné územie a je tam regulatív 2000m2 a 60m2 
chata. Kedysi to bol regulatív podmienený ešte územným plánom zóny, čo by bol veľmi 
náročný proces pre tých, ktorí by tam chceli stavať a to sa práve teraz zmenilo. Tvorba 
územného plánu netrvá jeden deň, len rok sa čakalo na stanovisko Okresného úradu odboru 
výstavby a bytovej politiky, teda proces, ktorý trvá roky. P. primátor ďalej uviedol, že tieto 
posledné zmeny boli iba „kozmetické“, ale zdôraznil, že práve týmito zmenami sa odstránil 
regulatív územného plánu zóny a do veľkej miery sa to zjednodušilo, teraz na urbanistickú 
štúdiu schválenú Mestským zastupiteľstvom. V tej zóne je už jedna štúdia schválená, ktorá 
rieši jednu štvrtinu celej zóny. Druhá štvrtina sa spracúva a prejde prerokovaním. Regulatív je 
teda tak nastavený, aby neprišlo k neúnosnému zastavaniu toho územia. Ide teda momentálne 
o rekreačno-záhradkársku zónu a sú tam povolené stavby na rekreáciu. Poďakoval ešte raz p. 
Pecharovej, ktorá nechala na rokovaní predmetnú petíciu. 
 
P. Pechar dodal, že nielen pokutami sa  riešia takéto stavby. Je to ako represia, ale niekedy je 
aj iný spôsob lepší ako toto. Niekedy sme brali pokutu ako predbežný súhlas a v tomto 
prípade boli zaplatené obrovské peniaze a ten súhlas nedostali. 
 
P. Pecharová dodala, že 15.000 Eur pokuta je za 80m2 za bývalého primátora Ing. 
Achbergera, zneužitie právomoci verejného činiteľa. 
 
K bodu 4. – Hlavný kontrolór mesta 
 
Príloha 4/1 Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ  
 
Správa o kontrole plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva bola spracovaná k dátumu 
23.01.2023. Táto kontrola bola zameraná na prijaté platné uznesenia MsZ. Uznesenia, ktoré boli 
splnené pred predchádzajúcou kontrolou plnenia uznesení alebo stratili platnosť, prípadne účinnosť 
nie sú súčasťou tejto správy. Taktiež kontrolou bolo zistené, že Mesto Svätý Jur plní svoju 
povinnosť v zmysle zákona a zverejňuje v zmysle § 5 písm. b zákona 211/2000 z. z. o slobodnom 
prístupe k informáciám všetky zámery nakladania s majetkom mesta na oficiálnom webe mesta ako 
aj na úradnej tabuli. Zmluvy sú podľa novely zákona 211/2000 z. z. o slobodnom prístupe k 
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informáciám zverejňované na webe crz.sk. Zároveň upozornil, že 14.12.2022 bol schválený 
rozpočet na rok 2023 uznesením č. 2022/9-14 a bude nutné z dôvodu legislatívnych zmien ako aj 
predpokladaného nenaplnenia príjmovej časti rozpočtu, pristúpiť k zmenám ako v príjmovej, tak i 
vo výdavkovej časti rozpočtu, formou rozpočtového opatrenia, ktoré zreálnia samotný rozpočet. 
 
P. primátor dodal, čo sa týka poslednej časti príspevku, ide o čistú prognózu, pretože prvé tranže 
podielovej dane nám prišlo o 12% viac finančných prostriedkov ako minulý rok. Zrejme po 4 
mesiacoch vyhodnotíme plnenie rozpočtu a uvidíme, aké to bude mať dopady. 
 
4/2 Správa z vykonanej kontroly hlavného kontrolóra  
 
P. kontrolór uviedol, že bola vykonaná kontrola vecnosti, hospodárnosti a správnosti 
účtovných dokladov za november 2022. 
 
K bodu 5. – Všeobecne záväzné nariadenia 
 
Príloha 5/1 Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2023 o miestnej dani za užívanie 
verejného priestranstva 
 
P. primátor uviedol, že mesto Svätý Jur pripravilo úpravu Všeobecne záväzného nariadenia a 
to v časti záberu verejného priestranstva na kultúrnych podujatiach a to hodoch. Jednotlivý 
návrh zvýšenia cien je predložený v správe spracovateľa, ide o takmer dvojnásobné zvýšenie 
v niektorých položkách a v niektorých zasa o minimálne zvýšenie. Komisie toto Všeobecne 
záväzné nariadenie odporúčajú schváliť, až na Komisiu sociálnych vecí, rodiny a verejného 
poriadku, ktorá žiada odpoveď na otázku:  či je možné ovplyvniť sumu tovarov predávajúcich 
tým, že by sa im miestna daň za užívanie verejného priestranstva nezvyšovala? Z histórie 
vieme, že ani nie, lebo cigánska stála na hody rovnako ako v Pezinku. Ťažko zaviazať 
predávajúcich, aby predávali za menej peňazí. Taktiež p. prof. Filo navrhuje zvýšenie v 
zmysle inflácie o 20%, komisia s predloženým návrhom zvýšenia cien nesúhlasí, navrhuje 
max. zvýšenie o 50%. Na Mestskej rade bola vznesená ešte pripomienka riešenia záberu 
verejného priestranstva pre motorové vozidlá, ktoré parkujú dlhšie ako 30 dní. Nakoľko to vo 
Všeobecne záväznom nariadení v minulosti bolo, opätovne sa tejto pripomienke vyhovelo a 
zahrnulo sa to do §4 Všeobecne záväzného nariadenia. Zároveň sa do bodu zahrnula aj sadzba 
dane 0,50 Eur/m2/deň. Očakáva sa od toho skôr, že dlhodobo stojace autá, ktoré majú platnú 
technickú kontrolu a emisnú kontrolu, pod hrozbou ľahkej represie, budú nútené minimálne 
preparkovať. Aktuálne sa jedná o 7 vozidiel, ktoré sú dlhodobo odstavené, jedno bolo 
vyzvané a teraz výzvu mesta posudzuje  Okresná prokuratúra. Je pravdepodobné, že ak toto 
Všeobecne záväzné nariadenie zavedieme, bude zrejme následne po uplatnení preskúmané 
Prokuratúrou. V zmysle Zákona č. 582/2004 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady sa osobitným užívaním verejného priestranstva 
rozumie aj trvalé parkovanie vozidla mimo stráženého parkoviska.  Zároveň nie je ambíciou 
mesta smerovať to na prenajímanie miest na parkovanie. 
 
P. Dvorščíková dodala, že čo sa týka trvalého parkovania, našla rozhodnutie Ústavného súdu, 
kde práve napadol jedno Všeobecne záväzné nariadenie mesta Senica, kvôli trvalému 
parkovaniu "trvalé parkovanie sa chápe, keď je to miesto vyznačené", preto by to odporučila 
preveriť. Ďalšou pripomienkou bolo, že je rozdiel v čistopise a vyznačenom návrhu 
Všeobecne záväzného nariadenia, práve v dani za parkovanie, kde vypadla desatinná čiarka - 
návrh 0,50 Eur, čistopis 050 Eur. 
 
P. primátor poďakoval za pripomienku.  
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K bodu 6. – Zmena rozpočtu mesta Svätý Jur 
 
Príloha 6/1 Zmena rozpočtu - passport miestnych komunikácií 
 
P. primátor uviedol, že táto zmena sa navrhuje z dôvodu, že v r. 2022 bolo v rozpočte 
schválených 5.000 Eur na passport miestnych komunikácií. Koncom roka prišla faktúra, ktorá 
bola zaplatená a z nepochopiteľných dôvodov sa peniaze vrátili, čiže na to, aby mohla byť 
táto faktúra zaplatená v r. 2023, je potrebné navýšenie rozpočtu o 2.500 Eur. 
 
Príloha 6/2 Zmena rozpočtu - navýšenie dotácií športovým organizáciám 
 
P. primátor uviedol, že mesto Svätý Jur navrhuje navýšenie transferu pre športové dotácie a to 
z dôvodu, že po prerozdelení finančných zdrojov na finančnej komisii, konkrétne športovým 
klubom, finančná komisia navrhla prerozdeliť nie schválených 5.000 Eur, ale 7.000 Eur a to 
aj z dôvodu, že na území mesta Svätý Jur pôsobí ďaleko viac športových organizácií, ktoré 
nie sú zahrnuté do rozpočtu mesta Svätý Jur a teda aj výška žiadostí sa pohybuje v sume cca. 
19.060 Eur, preto je návrh mesta sumu schválených 5.000 Eur navýšiť o 2.000 Eur. 
 
K bodu 7. – Zámer nakladania s majetkom mesta Svätý Jur 
 
Príloha 7/1 Nakladanie s majetkom - spôsob prenájmu pozemku  
Žiadateľ: Petra Krišková 
 
P. primátor uviedol, že na mesto Svätý Jur prišla žiadosť o prenájom pozemku, resp. o 
postúpenie nájmu z p. Kriška na p. Petru Kriškovú, ktorá sa na základe darovacej zmluvy 
stala novou majiteľkou chaty v Panónskom háji. Ako nová majiteľka chaty automaticky žiada 
o prenájom pozemkov, ktoré mal v nájme p. Kriško. 
 
Príloha 7/2 Zámer nakladania s majetkom mesta  – Návrh zmeny Uznesenia 2021/7-12 
 
P. primátor uviedol, že ide o vecné bremeno, ktoré bolo schválené na prekládku siete nízkeho 
napätia, kde kataster zastavil zriadenie vecného bremena a to z dôvodu, že v celom znení 
uznesenia nebolo uvedené číslo geometrického plánu, keďže v čase schválenia ešte 
geometrický plán presne zameraného kábla NN nebol k dispozícii. V prvej etape navrhol 
zrušiť platné uznesenie a následne schváliť uznesenie už aj s číslom geometrického plánu. 
 
Príloha 7/3 Nakladanie s majetkom mesta  – prenájom pozemku 
Žiadateľ: Eduard Achberger, Marta Achbergerová 
 
P. primátor uviedol, že na mesto Svätý Jur prišla žiadosť manželov Achbergerových, ktorá už 
bola v prvom kole na ostatnom rokovaní Mestského zastupiteľstva schválená a teda bol 
schválený zámer nakladania s majetkom mesta a to so záhradou, ktorá je pod ulicou Pri 
štadióne na dolnom exite Kačačníc. Je potrebné pristúpiť k druhému stupňu a teda schváleniu 
prenájmu tohto pozemku. Nájomcovia sú dlhodobí nájomcovia tohto pozemku, čiže im 
skončila zmluva, ktorá sa schvaľuje vždy na dobu určitú 5 rokov.  
 
 K bodu 8. – Rôzne 
 
Príloha 8/1 Žiadosť o schválenie jednoduchej štúdie - dodatočné povolenie stavby  
Žiadateľ: Miroslav Kujovič 
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P. primátor uviedol, že keďže sa prijal nový územný plán, je možnosť v lokalitách, ktoré sú 
určené územným plánom a nachádzajú sa tam stavby preukázateľné pred rokom 2004 
schváliť štúdiu a teda dodatočnú legalizáciu stavby. Celý proces schvaľovania podlieha 
najskôr schváleniu Komisii územného rozvoja, výstavby a ochrany kultúrnych pamiatok a 
následne Mestskému zastupiteľstvu. Ide o dodatočné povolenie stavby - záhradnej chaty p. 
Kujoviča, v lokalite Prostredné. 
 
 
P. Dočolomanský ako predseda Komisie územného rozvoja, výstavby a ochrany kultúrnych 
pamiatok uviedol, že na stavebnej komisii boli predložené všetky dokumenty k tejto žiadosti, 
boli dodatočne dodané aj požadované dokumenty a z geometrického plánu a z pôdorysu chaty 
je zrejmé, že táto žiadosť spĺňa všetky náležitosti do územného plánu, preto komisia 
odporučila a schválila túto žiadosť.  
 
Príloha 8/2 Žiadosť o schválenie jednoduchej štúdie - Malokarpatská  
Žiadateľ: Peter Topor 
 
P. primátor uviedol, že ide o voľný stavebný pozemok na Malokarpatskej ulici. V zmysle 
územného plánu si už Mestské zastupiteľstvo vyhradzuje právo schvaľovať investičný zámer 
výstavby rodinného domu. Proces je rovnaký ako v predchádzajúcom bode, Komisia 
územného rozvoja, výstavby a ochrany kultúrnych pamiatok kompletne posúdila návrh, či je v 
súlade s územným plánom, boli dodané všetky dokumenty a následne, po schválení v Komisii 
územného rozvoja, výstavby a ochrany kultúrnych pamiatok, sa predkladá na schválenie do 
Mestského zastupiteľstva. 
 
p. Dočolomanský ako predseda Komisie územného rozvoja, výstavby a ochrany kultúrnych 
pamiatok uviedol, že na komisii boli predložené všetky dokumenty, aby komisia vedela 
zvážiť, či je to v súlade s územným plánom a ten zámer je vypracovaný a prepracovaný 
ukážkovo. 
 
Príloha 8/3 Urbanistická štúdia - Žabky - zmeny - 1. etapa  
Žiadateľ: p. Kudrnáč 
 
P. primátor uviedol, že na mesto Svätý Jur bola predložená žiadosť o zmenu štúdie a to zmenu 
formou rozetapizovania riešenia výstavby štúdie Žabky, ktorú schválilo Mestské 
zastupiteľstvo. Dôvod, ktorý bol mestu doručený a navyše aj veľmi známy je, nečinnosť 
Slovenského pozemkového fondu pri vysporiadaní budúcej komunikácie. Preto majitelia 
krajných pozemkov, p. Kudrnáč požiadal mesto, s tým, že všetko, čo je možné a potrebné 
vybudovať v prvej etape a slúžilo by to aj pre celú lokalitu vybuduje a zároveň, ak by prišlo k 
vysporiadaniu pozemkov so Slovenským pozemkovým fondom, kde má primárne pozemky 
pod budúcou komunikáciou, následne dobuduje všetko v ďalšej etape. Komisia územného 
rozvoja, výstavby a ochrany kultúrnych pamiatok odporúča schváliť rozetapizovanie tejto 
lokality, v prvej etape vybudovať len dva rodinné domy. 
 
p. Dočolomanský ako predseda Komisie územného rozvoja, výstavby a ochrany kultúrnych 
pamiatok uviedol, že rozetapizovanie bolo presne a jednoznačne vysvetlené, členovia komisie 
boli oboznámení s príčinami rozetapizovania, po urovnaní a vyrovnaní všetkých 
nezrovnalostí, bude komunikácia dobudovaná dodatočne. Komisia územného rozvoja, 
výstavby a ochrany kultúrnych pamiatok preto odporúča schváliť. 
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Rôzne 
 
P. primátor informoval, že aktuálne prebieha zverejnenie dokumentu Výstavby 
Malokarpatského obchvatu v úseku Pezinok, Viničné a časť Modry, kde by malo prísť k 
napojeniu na cestu II/502 pri kompostárni. Mesto Svätý Jur podá stanovisko, s najväčšou 
pravdepodobnosťou bude žiadať ďalšie posudzovanie, pretože pri kapacitných posúdeniach sa 
vychádzalo, že to nebude napojené iba na cestu II/502, ale bude to kompletný okruh až po 
križovatku D4R7. Bude sa žiadať, aké dopady by malo, ak by sa spodná časť obchvatu 
Svätého Jura budovala dodatočne. Bude sa žiadať minimálne kapacitné posúdenie časti bez 
spodného úseku. 
 
Ďalej uviedol, že most pri Scheidlinke je odstránený, kamene sú odložené v areáli Pošty, nový 
most by mal byť kamenný, malo by byť dodržané riadkovanie a tým, aby bola dodržaná aj 
únosnosť mosta ako takého, konštrukcia bude  betónový monolit. Zvonka by mal vyzerať ako 
hradby z jurského kameňa. Všetko sa vykonáva pod prísnym dohľadom Krajského 
pamiatkového úradu, aby bol dodržaný historický vzhľad. 
 
P. Gahér upozornil, že interpelácie sú určené pre občanov Svätého Jura a p. Pecharová nie je 
občiankou Svätého Jura. Je dobre známa, desiatky rokov chodí s tým istým a jednoducho 
načierno postavenú stavbu ona chce, aby sme to schválili. Preto sa schválili aj zmeny a 
doplnky územného plánu, aby sa čierne stavby nemohli stavať. Jednak by nemala dostať 
slovo, keďže nemá poverenie za občanov Svätého Jura. Ako by to vyzeralo, keby cudzí 
občania chodili na Mestské zastupiteľstvo? Takže by sme sa mali držať toho, že by to malo 
byť len pre občanov mesta Svätý Jur. 
 
P. primátor uviedol, že je už pripravená finálna verzia rokovacieho poriadku na predloženie 
do komisií, kde je možné ešte taxatívne uviesť, že vystúpiť môžu iba občania s trvalým 
pobytom v meste Svätý Jur. 
 
Na záver poďakoval za konštruktívne rokovanie a poprial príjemný večer. 
 
Ukončenie rokovania: 18,05 hod. 
Zapísala: Michaela Studená  
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Uznesenia a hlasovania z rokovania Mestského zastupiteľstva 
zo dňa 01.02.2023 

 
 

Číslo hlasovania: 1 
Číslo bodu: 1. Schválenie programu rokovania  
Číslo uznesenia 2023/1-1 
MsZ schvaľuje predložený program rokovania. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 10 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Ing. Mariana Dvorščíková 

Prof. ThDr. Július Filo  Marián Fraňo Prof. PhDr. František Gahér, CSc Ing. Michal Gabura 

Mgr. Michal Zeliska JUDr. Ján Gróf     

 
Číslo hlasovania: 2 
Číslo bodu: 2.2 Voľba overovateľov zápisnice 
Číslo uznesenia 2023/1-2 
MsZ schvaľuje overovateľov zápisnice – Marián Fraňo, Ing. Mariana Dvorščíková 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 10 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Ing. Mariana Dvorščíková 

Prof. ThDr. Július Filo  Marián Fraňo Prof. PhDr. František Gahér, CSc Ing. Michal Gabura 

Mgr. Michal Zeliska JUDr. Ján Gróf     

 
Číslo hlasovania: 3 
Číslo bodu: 2.3 Voľba návrhovej komisie 
Číslo uznesenia 2023/1-3 
MsZ schvaľuje návrhovú komisiu– Ing. Peter Dočolomanský, PhD., Mgr. Michal Zeliska 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 10 
  Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Ing. Mariana Dvorščíková 

Prof. ThDr. Július Filo  Marián Fraňo Prof. PhDr. František Gahér, CSc Ing. Michal Gabura 

Mgr. Michal Zeliska JUDr. Ján Gróf     
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Číslo hlasovania: 4 
Číslo bodu: 4.1 Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ  
Číslo uznesenia 2023/1-4 
MsZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
  Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Ing. Mariana Dvorščíková 

Prof. ThDr. Július Filo  Marián Fraňo Prof. PhDr. František Gahér, CSc Ing. Michal Gabura 

Mgr. Michal Zeliska    

 
Číslo hlasovania: 5 
Číslo bodu: 4.2 Správa z vykonanej kontroly hlavného kontrolóra 
Číslo uznesenia 2023/1-5 
MsZ berie na vedomie správu z vykonanej kontroly hlavného kontrolóra.   
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 10 
  Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Ing. Mariana Dvorščíková 

Prof. ThDr. Július Filo  Marián Fraňo Prof. PhDr. František Gahér, CSc Ing. Michal Gabura 

Mgr. Michal Zeliska JUDr. Ján Gróf     

 
Číslo hlasovania: 6 
Číslo bodu: 5.1 Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2023 o miestnej dani za užívanie verejného 
priestranstva 
Číslo uznesenia 2023/1-6 
MsZ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie č.1/2023 o miestnej dani za užívanie verejného 
priestranstva s pripomienkou Ing. Dvorščíkovej. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 10 
  Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Ing. Mariana Dvorščíková 

Prof. ThDr. Július Filo  Marián Fraňo Prof. PhDr. František Gahér, CSc Ing. Michal Gabura 

Mgr. Michal Zeliska JUDr. Ján Gróf     
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Číslo hlasovania: 7 
Číslo bodu: 6.1 Zmena rozpočtu - passport miestnych komunikácií 
Číslo uznesenia 2023/1-7 
MsZ schvaľuje zmenu rozpočtu: 

funkčná 
klasifikácia 

položka 
programový 

rozpočet 
Kód 

zdroja 
Názov Zmena v € 

 454002  46 Prevod z ostatných fondov obce +2.500,- 
04.5.1 716 11.2 46 Passport miestnych komunikácií  +2.500,- 

Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 10 
  Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Ing. Mariana Dvorščíková 

Prof. ThDr. Július Filo  Marián Fraňo Prof. PhDr. František Gahér, CSc Ing. Michal Gabura 

Mgr. Michal Zeliska JUDr. Ján Gróf     

  
Číslo hlasovania: 8 
Číslo bodu: 6.2 Zmena rozpočtu - navýšenie dotácií športovým organizáciám 
Číslo uznesenia 2023/1-8 
MsZ schvaľuje zmenu rozpočtu: 

funkčná 
klasifikácia 

položka 
programový 

rozpočet 
Kód 

zdroja 
Názov Zmena v € 

0.8.1.0 642001 10.2 41 
Transfer ostatným športovým 
klubom  

+2000 
 

0.8.2.0 641012 7.3 41 
Dotácia I. Svätojurská vydanie 
novín  

-2000 

Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní:10 
  Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Ing. Mariana Dvorščíková 

Prof. ThDr. Július Filo  Marián Fraňo Prof. PhDr. František Gahér, CSc Ing. Michal Gabura 

Mgr. Michal Zeliska JUDr. Ján Gróf     

 
Číslo hlasovania: 9 
Číslo bodu: 7.1 Zámer nakladania s majetkom - Krišková  spôsob prenájmu pozemku 
Číslo uznesenia 2023/1-9 
MsZ schvaľuje spôsob prenájmu pozemkov evidovaných v registri „C“ v  katastri  nehnuteľností  
Okresného úradu Pezinok, katastrálny odbor, obec Svätý Jur a katastrálne územie Svätý Jur ako 
pozemok parc. č. 6339/23 vo výmere 1240 m2, druh pozemku: záhrada, vo vlastníctve Mesta Svätý 
Jur, č. LV 1968, a pozemok parc.č.  č. 6339/24 vo výmere 747 m2, druh pozemku: záhrada, vo 
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vlastníctve Mesta Svätý Jur, č. LV 1968, na dobu určitú 5 rokov, a to priamy prenájom žiadateľovi, 
ktorý je vlastníkom pozemku parc.č. 6339/41 a parc. č. 6339/42 a stavieb na týchto pozemkoch. 
Nájomné stanoviť vo výške 0,2 €/m2/rok podľa Odporúčacej  cenovej mapy Mesta Svätý Jur, verzia 
06/2016 zo dňa 01. 06. 2016. 
Termín platnosti uznesenia: do 30.06.2023 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 10 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Ing. Mariana Dvorščíková 

Prof. ThDr. Július Filo  Marián Fraňo Prof. PhDr. František Gahér, CSc Ing. Michal Gabura 

Mgr. Michal Zeliska JUDr. Ján Gróf     

 
Číslo hlasovania: 10 
Číslo bodu:  7.2.1 Zámer nakladania s majetkom mesta - Návrh zmeny Uznesenia 2021/7-12 
Číslo uznesenia 2023/1-10 
MsZ schvaľuje zrušenie Uznesenia 2021/7 – 12. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 1 
Prítomní: 10 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD 

Prof. ThDr. Július Filo JUDr. Ján Gróf    Prof. PhDr. František Gahér, CSc 

Mgr. Michal Zeliska Ing. Michal Gabura Ing. Mariana Dvorščíková 

   Nehlasovali: 

 Marián Fraňo     

 
Číslo hlasovania: 11 
Číslo bodu: 7.2.2 Zámer nakladania s majetkom mesta - Návrh zmeny Uznesenia 2021/7-12 
Číslo uznesenia 2023/1-11 
MsZ schvaľuje zriadenie vecného bremena v prospech Západoslovenskej distribučnej, a.s. na 
stavebný objekt SO.02.660 Prekládka NN, t.j. Zriadenie, uloženie, správa a prevádzkovanie 
elektroenergetického zariadenia ako aj právo vstupu, prechodu a prejazdu za zmieneným účelom na 
časti pozemku parc. č. 4710/2 (LV 1968) k.ú. Svätý Jur podľa  geometrického plánu  č. 15-2022 zo 
dňa 13.07.2022 pod G1-528/2022, na dobu neurčitú.  
Termín platnosti uznesenia: do 31.12.2023 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 10 
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   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Ing. Mariana Dvorščíková 

Prof. ThDr. Július Filo  Marián Fraňo Prof. PhDr. František Gahér, CSc Ing. Michal Gabura 

Mgr. Michal Zeliska JUDr. Ján Gróf     

 
Číslo hlasovania: 12 
Číslo bodu: 7.3 Nakladanie s majetkom mesta - prenájom pozemku - Achberger 
Číslo uznesenia 2023/1-12 
MsZ schvaľuje prenájom pozemku parc.č. 4801/63 o výmere 147,42 m2, evidovaného v registri „C“ 
v  katastri  nehnuteľností  Okresného úradu Pezinok, katastrálny odbor, obec Svätý Jur a katastrálne 
územie Svätý Jur, LV 1968 na dobu určitú do 31.12.2027, a to priamy prenájom žiadateľom Eduard 
Achberger, Marta Achbergerová, Pri štadióne 3, 900 21 Svätý Jur, ktorí sú dlhodobým nájomcom 
uvedeného pozemku, o pozemok sa stará a udržiava ho. Sadzba nájomného ostáva nezmenená. 
Termín platnosti uznesenia: do 31.03.2023 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 10 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Ing. Mariana Dvorščíková 

Prof. ThDr. Július Filo  Marián Fraňo Prof. PhDr. František Gahér, CSc Ing. Michal Gabura 

Mgr. Michal Zeliska JUDr. Ján Gróf     

 
Číslo hlasovania: 13 
Číslo bodu: 8.1 Žiadosť o schválenie jednoduchej štúdie - dodatočné povolenie stavby - Kujovič 
Číslo uznesenia 2023/1-13 
MsZ schvaľuje štúdiu zámeru dodatočného povolenia stavby záhradnej chaty v lokalite Prostredné, 
pre p. Miroslava Kujoviča. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 10 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Ing. Mariana Dvorščíková 

Prof. ThDr. Július Filo  Marián Fraňo Prof. PhDr. František Gahér, CSc Ing. Michal Gabura 

Mgr. Michal Zeliska JUDr. Ján Gróf     

 
Číslo hlasovania: 14 
Číslo bodu: 8.2 Žiadosť o schválenie jednoduchej štúdie – Malokarpatská - Topor 
Číslo uznesenia 2023/1-14 
MsZ schvaľuje predloženú štúdiu investičného zámeru rodinného domu na Malokarpatskej ulici od 
žiadateľa p. Topora. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 10 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Ing. Mariana Dvorščíková 

Prof. ThDr. Július Filo  Marián Fraňo Prof. PhDr. František Gahér, CSc Ing. Michal Gabura 

Mgr. Michal Zeliska JUDr. Ján Gróf     

    
Číslo hlasovania: 15 
Číslo bodu: 8.3 Urbanistická štúdia – Žabky – zmeny - 1. etapa - Kudrnáč 
Číslo uznesenia 2023/1-15 
MsZ schvaľuje predloženú zmenu UŠ Žabky – rozdelenie na dve etapy. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 10 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Ing. Mariana Dvorščíková 

Prof. ThDr. Július Filo  Marián Fraňo Prof. PhDr. František Gahér, CSc Ing. Michal Gabura 

Mgr. Michal Zeliska JUDr. Ján Gróf     

 
 
Overovatelia zápisnice:  
 
p. Marián Fraňo    ............................................................................... 
 
Ing. Mariana Dvorščíková   ............................................................................... 
 
Prednosta MsÚ:  
Ing. Michal Chrenko    ........................................................................ 
 
Primátor mesta:  
Ing. Šimon Gabura    ........................................................................ 
 


